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Dne 11.11.2010 se uskutečnilo 1. zasedání Zastupitelstva obce Kublov, na kterém byl  po 
složení  slibu nově zvolených zastupitelů  zvolen starostou  obce JUDr. Josef Matějka a  
místostarostkou  Jitka Humlová. Dále byla provedena volba  členů a předsedů výborů a komisí.  
Předsedkyní  finančního výboru byla zvolena Soňa Pfeiferová,  členkami jsou Radka Ejsmanová,  
Petra Krauzová.  Předsedkyní  kontrolního výboru byla zvolena Helena Kučerová,  členové Jaroslav 
Zíma a Michal Špiryt.  Předsedkyní kulturní komise byla zvolena Hana Jungmanová,  členkami jsou  
Libuše Hamouzová a Ivana Luňáčková.   
 Druhé zasedání  zastupitelstva obce se uskutečnilo již 15. prosince 2010 a to především 
z důvodu  nezbytností schválení  rozpočtu obce na rok 2011.  Na tomto zasedání došlo ke schválení 
prodeje pozemku pod  stavbou vodojemu,  kdy o prodej tohoto pozemku požádal vlastník stavby – 
Vodovody a kanalizace, a.s. Beroun.    Současně bylo rozhodováno o pronájmu obecního pozemku 
obchodní společnosti O2.  Jelikož žadatel  nabídl nájemné ve výši výrazně nižší,  než jaké bylo 
sjednáno v předchozím období,  zastupitelstvo pronájem za tímto účelem žadateli neschválilo.  

Zastupitelstvo Středočeského vyhovělo naší žádosti o poskytnutí dotace na dofinancování 
kanalizace.   Nyní by již mělo následovat uzavření smlouvy,  což  je posledním předpokladem  pro 
čerpání  dotace ve výši téměř 4 mil.  Kč.   

Dne 8. prosince 2010 se uskutečnila schůzka mezi starosty dotčených obcí a přepravcem  
společností  PROBO BUS, spol. s r.o.  Při této schůzce bylo zástupci společnosti potvrzeno, že  se 
Středočeským krajem, který zajišťuje základní dopravní obslužnost,  je z ekonomických důvodů 
zvažováno její omezení.  Jednou z jejích možných variant je zrušení  spoje mezi obcemi Broumy a 
Skryje.  V návaznosti na tuto informaci  naše obec spolu s obcí Broumy, Nový Jáchymov a 
s připojením Mikroregionu Hudlice sepsala dopis  panu hejtmanovi Středočeského kraje, ve kterém 
žádáme o možnost se k záměru na omezení  základní dopravní obslužnosti vyjádřit.  Současně 
v případě konkrétního spoje na Skryje poukazujeme na skutečnost,  že v polovině školního roku by 
mělo dojít ke zrušení linky, kterou používají  děti ze Skryj dojíždějící do ZŠ Broumy.  

Dne 19. listopadu 2010 se v zasedací místnosti  MŠ Kublov uskutečnilo rekordní vítání 
občánků.  Z pozvaných 13 nově narozených dětí, se zúčastnilo  12 dětí se svými rodiči, prarodiči a 
sourozenci.  S ohledem na vysoký počet dětí narozených v uplynulém roce, bylo vítání uskutečněno ve 
dvou různých časech, aby se všichni přítomní do zasedací místnosti dostali.  Kromě zápisu do pamětní  
knihy  obce každé dítě, které se vítání účastnilo, obdrželo od obce 1.000,-Kč,  maminka pak ještě 
dostala malou kytičku.   Krásné vystoupení  s dětmi při této příležitosti připravila Marie Rumpíková,  
ředitelka MŠ Kublov.   

Dne 4. prosince 2010 se v sále Slovanky uskutečnilo tradiční předvánoční posezení.   V úvodu 
vystoupily děti  MŠ pod vedením p. ředitelky Rumpíkové a p. učitelky Jiráskové.  Poté vystoupila 
hudební skupina Dixieland Band Zdice.  Bez váhání lze konstatovat, že se program všem přítomným 
líbil.  O tom svědčí především to, že  řada přítomných spirálně využila pěkné muziky i k tanci.  
Důchodci od obce navíc obdrželi malé občerstvení a poukázku na odběr zboží  v hodnotě 100,-Kč.   

23.10.2010 se uskutečnil sběr nebezpečného odpadu a ve dnech 12. – 14. 11. sběr 
velkoobjemového a biologického odpadu.  Naše obec  vynakládáním nemalých částek ze svého 
rozpočtu chce především předcházet  černým skládkám v naší krásné přírodě.  Jen pro ilustraci za 
jedno čtvrtletí obec zaplatí částku kolem 30.000,-Kč za odvoz a likvidaci plastů, skla a papíru,  ročně 
12.000,-Kč za odvoz hřbitovního odpadu, za poslední odvoz nebezpečných odpadů  obec zaplatila 
7.053,-Kč a za poslední svoz velkoobjemového a biologického odpadu částku 21.277,-Kč.  Právě proto 



je s podivem, že se najde někdo, kdo je schopen vyhodit staré lino a koberce u nové komunikace 
v Zátiší  a to krátce před svozem velkoobjemového odpadu.    

V souvislosti  s likvidací odpadů reaguji na stížnosti některých občanů, že v jejich okolí 
dochází k pálení plastů  ať už v otevřeném ohni či v kamnech.   I když  to s ohledem na jiné možnosti  
likvidace tohoto druhu odpadů zní jako málo uvěřitelné,   někteří  spoluobčané plasty pálí.  Snad 
netřeba připomínat nepřípustnost takovéhoto  počínání.  Pokud by  opakovaně k pálení plastů 
docházelo, budeme nuceni věc  řešit ve spolupráci s příslušným odborem životního prostředí při MÚ 
Beroun.   Vezměme prosím v úvahu, že i malé množství  plastu v ohni dokáže znepříjemnit život 
desítkám lidí v našem okolí.  

Při odvozu odpadů z popelnic došlo s ohledem na náročné klimatické podmínky při některých 
prosincových  svozech k tomu, že nebyly všechny popelnice vysypány.  Následně byla věc  na základě 
požadavku obce řešena svozem za pomocí multikáry.   Tato situace byla  předmětem jednání  mezi  
starostou a zástupcem obchodní společnosti  AVE CZ odpadové hospodářství  s.r.o.     Děkujeme  těm 
občanům, kteří  při klimaticky nepříznivých podmínkách s pochopením pomohli a přepravili své 
popelnice do míst,  ze kterých byl svoz proveditelný.   Jelikož však není v možnostech obce po 
svozech kontrolovat, které popelnice byly vyvezeny a které ne, popř. na které popeláři  zapomněli,   je 
v takových případech nejsnazší cesta k nápravě adresně oznámit takovou skutečnost na zdejší úřad, 
neboť  jedině tak lze zajistit nápravu, pokud je nezbytná a pokud situaci nelze   v mimořádných 
případech řešit jinak, např. použitím další  nádoby.   Jsme toho názoru, že při povětrnostních 
podmínkách, při kterých lze těžko zajišťovat sjízdnost  všech komunikací, natož komunikací místních, 
nelze vytýkat řidiči několika milionového zařízení o hmotnosti desítek tun,  že se rozhodl do některé 
z místních uliček nezajet.   
 
Kulturní kalendá ř : 
 
 Dne 26.12..2010 od 15:00 hod. se koná v kostele Sv.  Jana Křtitele na Velízu pod vedením 
Jindřicha Marka koncert pěveckého  sboru  KUBR.   
 Dne 22. ledna 2011 se na Slovance koná tradiční VIII. obecní ples.  K tanci a poslechu hraje 
opět p. Frajer se svou skupinou.   Všichni  jste srdečně zváni.  Děkujeme předem za příspěvky do 
tomboly.  
 
Další kulturní akce 
19. 2.2011 ples sportovců 
19.3.2011 dětský ples 
26.3.2011 ples hasičů 
16.4.2011 ples kublovských mopedistů  
 
 

 
 
 
 
 

 
Krásné prožití prožití vánočních svátků,  
hodně pracovních i osobních úspěchů 

v roce 2011 přejí všem občanům 
zastupitelé obce Kublov 

 


